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There were homemade valentines and Easter eggs, Fourth of July picnics and family
birthdays. Thanksgiving brought visits from relatives -- so many, the children had to
sleep in the barn And finally there was Christmas, the best of all "times to keep," with
handmade presents, an Advent calendar, and a "beautiful tree in a shine of
candles."Month by month, Tasha Tudor's delicate illustrations bring to life the holidays
of an earlier time. A warm-hearted celebration of family and tradition, this treasury of
"times to keep" will be cherished and enjoyed all year long.
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美国

评论

转送了好友。每次想起这本插画就觉得平添几分勇气。我们好好生活好好保护自己好好
赚钱好好打扮画美美的画爱可爱的人。

-----------------------------
Life is easy, if you believe it.

-----------------------------
涂赠~
引用她说的“我们好好生活好好保护自己好好赚钱好好打扮画美美的画爱可爱的人”。
^ ^

-----------------------------
2012-03-15 读过
转送了好友。每次想起这本插画就觉得平添几分勇气。我们好好生活好好保护自己好好
赚钱好好打扮画美美的画爱可爱的人。

-----------------------------
非常羡慕杜朵

-----------------------------
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